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Statutární město Ostrava 
městský obvod Ostrava-Jih 
zastupitelstvo městského obvodu 

Zápis 

 

 

Zápis 
průběhu 7. zasedání zastupitelstva městského 
obvodu konaného dne 21.03.2024 
 

Místo konání: zasedací místnost   

Předsedající: M. Bednář   

Přítomno: 43   

Omluveni: 2   

Neomluveni: 0   

Zahájení: 13:00 hod.   

Přestávka: 14:41 – 15:01 hod.   

Ukončení: 16:15 hod.   

Zapisovatel: P. Ernesová   

 

 
 

M. Bednář – zahájil 7. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Ostrava-Jih. 

 

M. Bednář  
- z jednání omluvil A. Skácela a J. Hellerovou a konstatoval, že zastupitelstvo je usnášení 

schopné. 

- upozornil na pořizování on-line přenosu a audiovizuálního záznamu, který bude upraven 

v souladu s nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) 2016/679 (GDPR), zákonem 

č. 110/2019 Sb., o zpracování osobních údajů a bude zveřejněn na webových stránkách obvodu 

a následně také na kanále You Tube. 

- sdělil, že občané mohou být přítomni jak v sále zastupitelstva, tak v místnosti A402, která 

je opatřena videopřenosem. Na základě podaných přihlášek do diskuse budou občané jednotlivě 

vyzýváni, aby se dostavili do jednací místnosti zastupitelstva. 

 

 

Materiál č. 0 OPVO/ZMOb/0007/24 

Schválení programu 

M. Bednář – předložil ke schválení program, jehož návrh, společně s podkladovými materiály, 

byl ve stanoveném termínu vložen do úložiště, tj. materiály č. 1 až 23. 
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1.  Prodej pozemků v k. ú. Hrabůvka, ul. Provaznická  

2.  Prodej pozemků a zřízení práv k pozemkům v k. ú. Zábřeh nad Odrou, 

ul.  Pavlovova  

3.  Stanovisko k záměru prodeje pozemků v k. ú. Dubina u Ostravy, ul. Horní 

x  Plzeňská  

4.  Návrh rozpočtových opatření č. 1Z/2024 rozpočtu městského obvodu 

Ostrava- Jih na rok 2024 a aktualizace střednědobého výhledu rozpočtu na léta 

2025-2027  

5.  Návrh na rozdělení volných zdrojů u základního běžného účtu městského 

obvodu Ostrava-Jih a rozpočtových opatření č. 2Z/2024 rozpočtu městského 

obvodu Ostrava-Jih na rok 2024  

6.  Prodej pozemků v k. ú. Výškovice u Ostravy, ul. Proskovická  

7.  Prodej pozemku, jehož součástí je stavba v k. ú. Zábřeh nad Odrou, ul. Dolní 

8.  Nabytí spoluvlastnického podílu na pozemku v k. ú. Hrabůvka, ul. Plzeňská 

9.  Stanovisko k záměru prodeje částí pozemků v k. ú. Dubina u Ostravy,   

  ul.  J.  Maluchy           

10.  Stanovisko k nabytí spoluvlastnického podílu na nemovité věci v k. ú. 

Zábřeh  nad Odrou, ul. Rudná a k jeho svěření do správy městskému obvodu 

Ostrava-Jih  

11.  Stanovisko k záměru prodeje k části pozemku v k.ú. Zábřeh nad Odrou, 

ul.  Volgogradská 

12.  Stanovisko k uplatnění předkupního práva a nabytí vlastnického práva 

ke  stavbám v k. ú. Zábřeh nad Odrou  

13.  Změna a úplné znění zřizovací listiny Kulturního zařízení Ostrava-Jih, 

příspěvkové organizace, včetně Přílohy č. 1, Přílohy č. 2 a Dodatku č. 1 k Příloze 

č. 2  

14.  Změna Přílohy č. 3 a její úplné znění ke zřizovací listině příspěvkových 

organizací ve školství a sportu  

15.  Žádost o poskytnutí finančního daru pro Lesní mateřskou školu Včelka, z.s. 

ve  výši 70 000 Kč  

16.  Změna Přílohy č. 1 zřizovací listiny Centra sociálních služeb Jih, příspěvkové 

  organizace  

17.  Žádost o peněžitý dar - Charita Bohumín  

18.  Dohoda o narovnání  

19.  Rezignace místostarostky  

20.  Volba místostarosty  

21.  Svěření zabezpečování konkrétních úkolů členům rady, určení zastupování 

v  době nepřítomnosti starosty  

22.  Změny ve finančním výboru  

23.  Návrh na poskytování peněžitého plnění fyzickým osobám, které nejsou členy 

Zastupitelstva městského obvodu Ostrava-Jih, za výkon funkce členů výborů 

zastupitelstva, komisí rady městského obvodu 

 

- informoval, že na stůl obdrželi zastupitelé materiál č. 24, zápis z finančního výboru, 

drobnou pozornost a program kulturního zařízení. 

 

24.  Uzavření dohody o ukončení kupní smlouvy k pozemku v k. ú. Dubina 

u  Ostravy, ul. Horní a B. Četyny 
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- od 15:00 hodin je do programu zařazen bod „Dotazy, připomínky a podněty občanů“ 

(diskuse občanů k dalším tématům mimo program zasedání). 

M. Bednář – další návrhy na doplnění a úpravu programu nebyly podány.  

Hlasování o upraveném návrhu programu: hlasovalo pro 43, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0124/ZMOb-JIH/2226/7 

 

M. Bednář - žádný ze členů zastupitelstva neučinil před zahájením zasedání zastupitelstva 

oznámení o osobním zájmu ve smyslu zákona o střetu zájmů. 

 

M. Bednář – ověřovateli minulého zasedání zastupitelstva ze dne 14.12.2023 byly 

Mgr. Hana  Kubišová a PaedDr. Ivona Klímová, MBA. Zápis podepsaly bez výhrad a tento byl 

následně uložen v listinné podobě na odboru podpory volených orgánů, referátu organizačním 

a dále v elektronické podobě zveřejněn na webových stránkách městského obvodu. Námitky 

či připomínky k zápisu nebyly, tímto se zápis považuje za schválený.  

 

Materiál č. 0 OPVO/ZMOb/0008/24 

Určení ověřovatelů 

M. Bednář – navrhl pro 7. zasedání zastupitelstva jako ověřovatele zápisu Jiřího Blumensteina  

a Ing. Martina Kreta, DiS. Oba nominovaní souhlasili. Jiný návrh nebyl podán. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 43, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0125/ZMOb-JIH/2226/7 

 

M. Bednář – vyhotovením zápisu pověřil P. Ernesovou, usnesení spolu s ním podepíše 

místostarostka M. Langrová.

 

M. Bednář – požádal místopředsedu finančního výboru J. Zajíce o podání zprávy o projednání 

materiálů ve výboru. 

J. Zajíc – finanční výbor projednal všechny navržené body dne 18.3.2024 a přijal k nim 

stanovisko podle předloženého materiálu. 
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Materiál č. 1 OMJ/ZMOb/0010/24 

Prodej pozemků v k. ú. Hrabůvka, ul. Provaznická 

M. Bednář – představil hosty -  P. Valového – zakladatele  Medela, o.p.s.  - péče o seniory,  

P.  Zvěřínského – zakladatele skupiny Clementas – centrum pro seniory a  skupiny Trifid 

Epsilon, s.r.o., kteří představili prezentaci Clementas Medela, z.ú. – domov se zvláštním 

režimem.  

K. Malík – poděkování za prezentaci, termín stavby – vydání stavebního povolení do roku 

2028 a do konce roku 2030 termín realizace. 

P. Valový - bude nový stavební zákon, termíny za nedodržení – vysoké sankce, z tohoto důvodu 

došlo k časovému navýšení termínů realizace. 

G. Macečková, M. Bednář, P. Valový – dotaz k parkování v souvislosti se zelení, 

chodníky/náhradní cesty pro občany, mladé stromky – náhradní výsadba, přesazení. 

H. Štanglerová – navštívila zařízení v Ostravici a ve Frýdlantu nad Ostravicí a byla nadšená. 

L. Holková, P. Valový – navštívila také výše uvedené zařízení, dotaz ke kapacitě lůžek – 

70/120 lůžek. 

K. Malík, M. Bednář – doporučení pro kolegy z majetkového odboru – nový stavební zákon, 

sankce. 

B. Riger – prosí o uvádění m2 v materiálech. 

M. Bednář – poděkování za prezentaci. 

 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 43, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0126/ZMOb-JIH/2226/7 

 

Materiál č. 2 OMJ/ZMOb/0009/24 

Prodej pozemků a zřízení práv k pozemkům v k. ú. Zábřeh nad Odrou, ul. Pavlovova 

M. Bednář – přivítal hosty – MUDr. Filipa Horáka a Mgr. Davida Jüngera 

za  Ostrava- HEALTH, s.r.o. a Ing. Matouše Hábu za Ostravskou sportovní, z.s., 

Mgr.  T.  Kurotovou – právní zástupkyni. 

T. Kurotová, M. Bednář – zdůvodnění práv a povinností městského obvodu Ostrava-Jih 

(původní/nynější stav). 

G. Macečková – řešení oplocení – průchodnost přes hřiště, parkující autobus s fotbalisty 

u  hřiště.  
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M. Hába – neprůchodnost pozemků – obyvatelům 3 budov byly nabídnuty čipy (převážně pro 

děti), parkování – vysazení hráčů na místě a následné parkování u hotelu Vista. Dojde 

k navýšení parkovacích míst (místa pro invalidy, místa pro napájení vozidel na elektrický 

pohon). 

L. Holková – dotaz k zpětnému odkupu nemovitosti od Ostravské sportovní, z.s. – pokuta, 

penále (nedošlo k naplnění účelu), navýšení ceny při odkupu. 

M. Bednář, T. Kurotová – v mezidobí došlo k navýšení ceny v důsledku oprav, projektové 

práce, oprava střechy. Sankce vůči Ostravské sportovní, z.s. nemohou být z důvodu termínů - 

rok 2026.  

 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 42, proti 0, zdržel/lo se 1. 

Bylo přijato usnesení č. 0127/ZMOb-JIH/2226/7 

 

Materiál č. 3 OMJ/ZMOb/0004/24 

Stanovisko k záměru prodeje pozemků v k. ú. Dubina u Ostravy, ul. Horní x Plzeňská 

M. Bednář – v sále je přítomen zájemce o koupi pozemků L. West, majitel AUTOMONT 

CSW, spol. s r.o. 

L. Holková – žádost zaslána v únoru 2024, v březnu řešíme na zastupitelstvu. Proč nebyl 

materiál projednán na komisi pro dopravu. 

M. Bednář – s panem Westem jednáme intenzivně 10 let, žádost z února odpovídá naší 

předběžné dohodě, co by mohlo projednávat zastupitelstvo městského obvodu Ostrava-Jih. 

A. Turková – z časových důvodů nebyl materiál předložen komisi pro dopravu. Předběžně 

byl  materiál podle geometrického plánu projednán v majetkové komisi. 

Z. Hűbner – co se zásadního změnilo, že se bude pozemek nyní prodávat, komise dopravní 

byla minulý týden – materiál mohl být projednán, pronájem pozemku je na 60 let (nájem 

cca  1  mil Kč ročně), prodej za 16 mil Kč – režim správného hospodáře? 

A. Turková – jiný geometrický plán, jiný rozsah pozemku. Cena – není zpracován znalecký 

posudek. Kupní cena za prodej pozemků není prozatím stanovena. 

Z. Hűbner – součástí dohody je odkup stávající komunikace – co se změnilo. 

M. Bednář – stav komunikace byl zkontrolován odborem dopravy a komunálních služeb – byly 

zjištěny nedostatky, sepsán zápis a podepsán (nutné a potřebné opravy provede L. West) oběma 

stranami.  
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Z. Hűbner – na straně č. 219 bod b) – převod pozemků… do vlastnictví naší společnosti 

za  obvyklou kupní cenu stanovenou 1500/m2 dle cenové mapy - nevýhodná nabídka pro 

městský obvod. 

A. Turková  - jedná se o cenu, kterou uvádí žadatel pouze v žádosti. Obvod bude vycházet 

z aktuálního znaleckého posudku, který bude zadán po vyhlášení záměru města Ostravy.   

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 29, proti 0, zdržel/lo se 14. 

Bylo přijato usnesení č. 0128/ZMOb-JIH/2226/7 

 

Materiál č. 4 OFR/ZMOb/0001/24 

Návrh rozpočtových opatření č. 1Z/2024 rozpočtu městského obvodu Ostrava-Jih na rok 2024 
a  aktualizace střednědobého výhledu rozpočtu na léta 2025-2027 

M. Bednář – pozval do sálu vedoucího odboru investičního S. Šplíchala. 

M. Jarošková – přednesla předklad k rozpočtu. 

S. Šplíchal – přednesl změny u investičních akcí – ul. Chrjukinova – realizace proběhne srpen 

– říjen 2024, ul. Mitušova – realizace červenec 2024. Přerozdělení ul. Podhájí -  komunikace 

s OVAK. Parkoviště Komárova – přepracování projektové dokumentace. Zateplení objektu 

ul. Mjr. Nováka – čerpání financí z přebytku v letošním roce. Revitalizace obytných domů 

ul.  Horní – uvolněné finance na zpracování projektové dokumentace. 

 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 43, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0129/ZMOb-JIH/2226/7 

 

Materiál č. 5 OFR/ZMOb/0002/24 

Návrh na rozdělení volných zdrojů u základního běžného účtu městského obvodu Ostrava-Jih 
a  rozpočtových opatření č. 2Z/2024 rozpočtu městského obvodu Ostrava-Jih na rok 2024 

M. Jarošková – přednesla předklad k rozpočtu. 

P. Polášková – poděkování za předklad, za vizualici, která byla zaslána M. Bednářem. 

Reklamní poutače - označení restaurace Brykule (soukromý nájemce). Dotaz k platbě za poutač 

–  označení „restaurace“ patří městskému obvodu Jih, označení „Brykule“ patří nájemci. 

M. Jarošková, M. Langrová – označení názvu – stejná písmena pro knihovnu, restauraci, 

v případě změny nájemce snadná výměna. Náklady označení názvu budou přeúčtovány 

nájemci. 
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P. Polášková – nemělo by se takto postupovat – přeúčtovávat soukromému subjektu.  

R. Ivan – žádný rodinný příslušník nic nevlastní. 

M. Langrová – postupujeme stejně jako u objektu Železňák – nájemcům nedovolíme, aby si 

instalovali na fasádu nápisy sami. Zajistíme a následně přeúčtujeme. 

G. Macečková, R. Ivan – diskuse ohledně rodinných vztahů k restauraci Brykule. 

P. Polášková – vánoční výzdoba – dělení zakázky není vhodné. 

 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 35, proti 0, zdržel/lo se 8. 

Bylo přijato usnesení č. 0130/ZMOb-JIH/2226/7 

 

Materiál č. 6 OMJ/ZMOb/0006/24 

Prodej pozemků v k. ú. Výškovice u Ostravy, ul. Proskovická 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 43, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0131/ZMOb-JIH/2226/7 

 

Materiál č. 7 OMJ/ZMOb/0008/24 

Prodej pozemku, jehož součástí je stavba v k. ú. Zábřeh nad Odrou, ul. Dolní 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 43, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0132/ZMOb-JIH/2226/7 

 

Materiál č. 8 OMJ/ZMOb/0007/24 

Nabytí spoluvlastnického podílu na pozemku v k. ú. Hrabůvka, ul. Plzeňská 

Z. Hűbner, M. Bednář  - chybné přihlášení k bodu. 

P. Bučková (občan), M. Bednář – dotaz k materiálům na zastupitelstvo.  
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G. Macečková – všechny materiály včetně programu jsou na webových stránkách, případně 

je třeba se obrátit na příslušné zaměstnance úřadu. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 43, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0133/ZMOb-JIH/2226/7 

 

Materiál č. 9 OMJ/ZMOb/0003/24 

Stanovisko k záměru prodeje částí pozemků v k. ú. Dubina u Ostravy, ul. J. Maluchy 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 43, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0134/ZMOb-JIH/2226/7 

 

Materiál č. 10 OMJ/ZMOb/0002/24 

Stanovisko k nabytí spoluvlastnického podílu na nemovité věci v k. ú. Zábřeh nad Odrou, 
ul.  Rudná a k jeho svěření do správy městskému obvodu Ostrava-Jih 

M. Bednář – jednáme na základě výzvy statutárního města Ostravy, zda souhlasíme s odkupem 

pozemku a následným svěřením. Je to území, které využívá spolek zahrádkářů. 

Z. Hűbner – poděkování M. Bednáři za doplnění informací. 

K. Malík – zbytek pozemků, které patří soukromým osobám – co se s nimi bude dít, budou 

se  vykupovat, sdělení orientační ceny ze znaleckého posudku. 

M. Langrová – ve stanovisku města je uvedeno, že majitelé nemají zájem o prodej pozemku. 

A. Turková – předběžný znalecký posudek nemáme. Nemáme informace k výši kupní ceny, 

vydáváme pouze stanovisko, zda s tím souhlasíme a zda budeme chtít pozemek do správy 

svěřit.  

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 43, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0135/ZMOb-JIH/2226/7 
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Materiál č. 11 OMJ/ZMOb/0001/24 

Stanovisko k záměru prodeje k části pozemku v k.ú. Zábřeh nad Odrou, ul. Volgogradská 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 43, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0136/ZMOb-JIH/2226/7 

 

Materiál č. 12 OMJ/ZMOb/0005/24 

Stanovisko k uplatnění předkupního práva a nabytí vlastnického práva ke stavbám v k. ú. 
Zábřeh  nad Odrou 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 43, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0137/ZMOb-JIH/2226/7 

 

Materiál č. 13 OSK/ZMOb/0002/24 

Změna a úplné znění zřizovací listiny Kulturního zařízení Ostrava-Jih, příspěvkové organizace, 
včetně Přílohy č. 1, Přílohy č. 2 a Dodatku č. 1 k Příloze č. 2 

M. Bednář – pozval do sálu ředitelku K-Tria G. Gödelovou a vedoucí odboru školství 

G. Vasiliadis Tóth. 

B. Riger, G. Gödelová, M. Bednář, P. Polášková, M. Rožnovský – terminologie, materiály 

prošly právním odborem. Návrh doplnit provozování a pořádání. Úprava v článku 6 v bodě 2, 

bod c), d), e).  

D. Hrabovská, M. Langrová – zabezpečování revizí u K-Tria obvodem, proč výjimka. 

M. Bednář – návrh hlasovat o usnesení s úpravou, a to ve zřizovací listině -  úprava v článku 

6 v bodě 2, bod c), d), e) – se upraví tak, že místo provozování bude uvedeno provozování 

a  pořádání. 

Hlasování o upraveném návrhu usnesení: hlasovalo pro 38, proti 0, zdržel/lo se 5. 

Bylo přijato usnesení č. 0138/ZMOb-JIH/2226/7 
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Materiál č. 14 OSK/ZMOb/0003/24 

Změna Přílohy č. 3 a její úplné znění ke zřizovací listině příspěvkových organizací ve školství 
a  sportu 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 43, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0139/ZMOb-JIH/2226/7 

 

Materiál č. 15 OSK/ZMOb/0001/24 

Žádost o poskytnutí finančního daru pro Lesní mateřskou školu Včelka, z.s. ve výši 70 000 Kč 

R. Ivan – návrh varianty A – neposkytnout dar. 

G. Macečková – podpora návrhu neposkytnout dar. Vítá koncept lesní školky, v tomto případě 

se jedná o nevyvážený rozpočet, otázky ohledně fungování. Zašle e-mail s doporučením 

jak  získat finance z obvodu řádnou dotací.  

Hlasování o variantě A usnesení: hlasovalo pro 43, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0140/ZMOb-JIH/2226/7 

 

Materiál č. 16 SOC/ZMOb/0001/24 

Změna Přílohy č. 1 zřizovací listiny Centra sociálních služeb Jih, příspěvkové organizace 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 43, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0141/ZMOb-JIH/2226/7 

 

Materiál č. 17 SOC/ZMOb/0002/24 

Žádost o peněžitý dar - Charita Bohumín 

J. Stráník – návrh hlasovat o variantě A – neposkytnout dar. 

Hlasování o variantě A usnesení: hlasovalo pro 43, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0142/ZMOb-JIH/2226/7 
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Materiál č. 18 OPR/ZMOb/0001/24 

Dohoda o narovnání 

K. Malík – způsob výpočtu pokuty, sankcí. 

M. Bednář – otázka zní, zda systém nefunguje správně, zde je potřeba opravit jej. 

Z. Hűbner, M. Bednář, R. Ivan – výběr MŠ Volgogradská. 

Z. Hűbner, M. Bednář, R. Ivan – stranická příslušnost ředitele MŠ jako zastupitele 

v Bohumíně. Přístup ke všem školám stejně, bez ohledu na stranickou příslušnost.  

A. Žídek, M. Bednář -  příště vhodná diskuse ve školské komisi.  

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 43, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0143/ZMOb-JIH/2226/7 

 

Přestávka 14:41 – 15:01 hod. 

 

0D dotazy, připomínky a podněty občanů 

P. Bučková (občan) – dotaz ke komplexu Odra ve Výškovicích. 

M. Bednář – více než 10 let je pozemek v soukromých rukách, činí se drobné kroky, 

aby  na  místě něco vzniklo.  

R. Ivan – co se dělá pro Výškovice -  zateplení MŠ Předškolní, projekt „Startovárna“ – pro 

nové lokální podnikatele ve spolupráci s MS inovačním centrem. Jednání s VŠ Báňská – rozvoj 

lokality.  

O. Šimík – co se dělá pro Výškovice – oprava chodníků, předprostor u polikliniky 

ve Výškovicích, parkoviště na ul. Jičínské, revitalizace rybníků Pod Hurou, dešťová kanalizace, 

MMO provedl opravy cyklostezek na ul. Svornosti, K Odře, Priessnitzovy lázně v Bělském 

lese, skatepark, dětská hřiště, povrch před ZŠ Šeříková, nové parkoviště Na Výspě, CDU sport 

– oprava před 4 lety (tělocvična). Rok 2022/2023 výměna betonových ploch za zeleň.  

M. Bednář – parkoviště Výškovická, Lumírova, Jičínská, Šeříková. Opravený bytový dům 

Lumírova 7, autobusová smyčka Klášterského, výstavba hřiště na 29. dubna, investiční záměr 

na nové centrum sociálních služeb, ZŠ Srbská – hřiště, Cesta vody – II. etapa., letní kino 

a dětský den v letošním roce ve Výškovicích. V Jižních listech bude informace o setkání občanů 

se starostou v knihovně na ulici 29. dubna. 
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A.Teichmann, M. Manová (občané)  - parkovací místa na ulici Abramovova, parkování 

na trávě, fotodokumentace. 

M. Bednář – odbor dopravy a komunálních služeb spolupracuje s Ostravskými komunikacemi, 

možnost vybudování vlastních parkovacích míst, případně parkovacích zón v případě souhlasu 

51% občanů. Příprava vyhlášky k parkování na trávě. Nejsou dokončena parkovací místa dle 

pasportizace z roku 2010. Možnost domluvy občanů pro stavbu parkovacích míst – platba za 

nájem. 

O. Šimík – nájem za rok cca 1 000 Kč-1 500 Kč.  V případě individuální výstavby – je třeba 

investice do projektanta, sítí, do výstavby – cca 60 000 Kč, smlouva na 5 let – vyhrazené 

parkovací místo pro konkrétní osobu.  Problém s parkováním je v celém městě. 

R. Ivan – nedostatek parkovacích míst, pracujeme s tímto problémem v novém strategickém 

plánu. 

P. Polášková – poděkování A. Teichmannovi za prezentaci, konstruktivní přístup k tématu, 

prosba na úřad k učinění drobných zásahů. 

L. Holková, M. Bednář, O. Šimík – rozšíření kapacity parkovacích míst Na Výspě 10 

–  pasport z roku 2010. 

 

V. Řezníčková (občan), M. Bednář – parkování na ulici Výškovická – problém byl vyřešen 

osobně s paní o pauze. 

 

H. Gebauer (občan) – poděkování za dosavadní činnost a snahu zlepšovat životní podmínky 

v našem obvodu, za vybudování sportovního areálu na ul. Šeříkova a autoparkoviště, nový 

asfaltový koberec cyklostezky kolem Odry, nové brouzdaliště v Bělském lese, za obecní poštu 

(několik provozoven v obvodu). Poděkování za pozvání nejstarších členů obvodu. Schází 

veřejná besídka se setkáním všech zastupitelů. Opětovné zřízení lékařské pohotovosti 

(příspěvek občanů na provoz). 

M. Bednář – obvod provozuje pouze jednu poštu – ul. Horní, oprava cyklostezky k Odře a cesta 

vody – poděkování patří i zastupitelům statutárního města za vybudování. Veřejné setkání bude 

16.4.2024 ve Výškovicích s některými místostarosty. Problém se zajištěním lékařů, kteří by 

chtěli na pohotovosti sloužit. 

 

M. Benko (občan) – poděkování za vánoční trhy – punč, ohňostroj. Chodníky, kde stojí voda 

u rondelu v Hrabůvce, výmoly na silnicích, úklid technických služeb v zimě, poděkování 

primátorovi – Dopravnímu podniku – úklid na zastávkách, materiály pro občany. 

M. Bednář -  materiály pro občany si může každý vyzvednout u prezence. 

O. Šimík – chodník pod vodou u rondelu – bude nový, ul. Podhájí - cyklostezka, nové 

chodníky, nová silnice – realizace až v roce 2026. Výmoly, výtluky – dojde k opravám v brzké 

době. 
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P. Polášková – lepší poskytování informací občanům u prezence. 

 

Materiál č. 19 OPVO/ZMOb/0004/24 

Rezignace místostarostky 

M. Bednář – oprava jména – překlep, hlasování s úpravou. 

M. Langrová – poděkování za 10-letou spolupráci tajemníkovi, zaměstnancům úřadu, vedoucí 

B. Jaloviecové a A. Turkové. 

M. Bednář, B. Riger, M. Malcharová, P. Polášková, R. Ivan,  K. Malík, P. Mentlík – 

poděkování. 

Hlasování o upraveném návrhu usnesení: hlasovalo pro 39, proti 1, zdržel/lo se 2. 

Bylo přijato usnesení č. 0144/ZMOb-JIH/2226/7 

 

Materiál č. 20 OPVO/ZMOb/0005/24 

Volba místostarosty 

M. Kret – představení se. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 34, proti 0, zdržel/lo se 8. 

Bylo přijato usnesení č. 0145/ZMOb-JIH/2226/7 

 

Materiál č. 21 OPVO/ZMOb/0003/24 

Svěření zabezpečování konkrétních úkolů členům rady, určení zastupování v době 
nepřítomnosti starosty 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 34, proti 0, zdržel/lo se 8. 

Bylo přijato usnesení č. 0146/ZMOb-JIH/2226/7 

 

Materiál č. 22 OPVO/ZMOb/0006/24 

Změny ve finančním výboru 

M. Bednář – překlep - hlasování o usnesení s úpravou. 
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Hlasování o upraveném návrhu usnesení: hlasovalo pro 42, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0147/ZMOb-JIH/2226/7 

 

Materiál č. 23  OPVO/ZMOb/0002/24 

Návrh na poskytování peněžitého plnění fyzickým osobám, které nejsou členy Zastupitelstva 
městského obvodu Ostrava-Jih, za výkon funkce členů výborů zastupitelstva, komisí rady 
městského obvodu 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 37, proti 0, zdržel/lo se 5. 

Bylo přijato usnesení č. 0148/ZMOb-JIH/2226/7 

 

Materiál č. 24 OMJ/ZMOb/0011/24 

Uzavření dohody o ukončení kupní smlouvy k pozemku v k. ú. Dubina u Ostravy, ul. Horní 
a  B.  Četyny 

P. Polášková – v minulém volebním období říkali, že to není dobrý nápad. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 42, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0149/ZMOb-JIH/2226/7 

 

0E  Dotazy, připomínky, podněty členů zastupitelstva a organizační záležitosti  

M. Bednář – příští zasedání zastupitelstva bude 20.06.2024 od 13 hodin. Veřejnost je 

informována o činnosti obce prostřednictvím oficiálních internetových stránek obvodu, úřední 

desky, Jižních listů, sociálních sítí a médií. 

G. Macečková, M. Bednář – pořízení 24ks vstupenek na Miss Princess of the World 

Ceremony 2024.  

P. Polášková, R. Ivan – investiční záměr na pozemku u radnice (sousoší). 

P. Mentlík, P. Polášková – proběhlo výběrové řízení, na kterém nebyl nikdo zvolen. Bude 

vyhlášeno nové výběrové řízení. 

M. Bednář -  vyzval k hledání vhodných osob pro práci na stavebním úřadě. 

P. Polášková, M. Bednář, P. Mentlík – oslovení SŠ nebo VŠ pro spolupráci s úřadem, 

jednání s odbory společnost Liberty. 
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Závěr 

Protože byly projednány všechny body programu zastupitelstva, M. Bednář zasedání ukončil. 

 
 

Usnesení ze 7. zasedání zastupitelstva městského obvodu od č. usnesení 

0124/ZMOb- JIH/2226/7 do č. usnesení 0149/ZMOb-JIH/2226/7 a zvukový záznam jsou 

nedílnou součástí tohoto zápisu. 
 
 
 
 
 

Bc. Martin Bednář, MBA 
starosta městského obvodu 

Ostrava-Jih 

 

 

 

Zapsala:  Petra Ernesová, DiS. 

datum: 28.03.2024 

 

 

Ověřovatelé: 

 

 

Ing. Martin Kret, DiS.    Jiří Blumenstein 

datum:       datum:   


